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De minister van LNV heeft 27 januari besloten dat
jacht en faunabeheer niet langer standaard beperkt
of verboden worden in regio’s waar een geval van
vogelgriep is vastgesteld.
Let  op!  Dit  geldt  voor  nieuw  vastgestelde  uitbraken  van
vogelgriep. Bij de nog bestaande uitbraken in Loo, Nijkerk en
Abbega gelden nog de oude maatregelen.

Caroline van der Plas (BBB) bracht het
punt  in  tijdens  het  laatste  Kamerdebat
over vogelgriep. Afgelopen vrijdag besloot
de  minister  het  standaard  verbod  op
faunabeheer  in  de  beperkingszone  op  te
heffen. In zijn brief aan de Tweede Kamer
over de stand van zaken rond vogelgriep
stelde hij:
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“In het commissie debat zoönosen en dierziekten van 13 oktober
2022 heb ik toegezegd de Kamer voor het einde van het jaar te
informeren over de belangenafwegingen inzake sector, jacht,
recreatie  en  militair  gebruik  van  en  in  natuurgebieden.
Onderdeel  van  de  in  te  stellen  maatregelen  in  de
beperkingszones,  die  ingesteld  worden  wanneer  een  bedrijf
besmet is met vogelgriep, is een verbod op het vangen en doden
van  wilde  watervogels  en  andere  dieren  in  het  kader  van
populatiebeheer en de uitoefening van de jacht, wanneer dat
wilde watervogels kan verstoren. Ik heb besloten voortaan niet
meer standaard een verbod op faunabeheer in te stellen in de
beperkingszone.”

In  de  beslisnota  staat  hierover
aangegeven;
Jagen en beheer van wild
• U informeert de Kamer over uw besluit om niet meer standaard
een verbod op faunabeheer in te stellen in een beperkingszone.
Enkele provincies hebben meermaals laten weten problemen te
ervaren  door  deze  maatregel.  Dit  was  aanleiding  om  deze
maatregelen te heroverwegen.
•  De  Deskundigengroep  Dierziekten  is  daarom  om  advies
gevraagd, ze hebben in aangegeven dat het mogelijk is dat in
gebieden rondom de uitbraak de prevalentie (het percentage)
zieke wilde vogels hoger is, en het daarom zinvol is om vogels
niet te verstoren. Er zijn echter geen gegevens die aangeven
wat de bijdrage is van faunabeheer met betrekking tot het
verstoren van wilde vogels.
• Er zijn naast faunabeheer nog tal van andere activiteiten
die  wilde  watervogels  kunnen  verstoren,  waarvoor  niet  is
voorzien in een verbod in de beperkingszone. Voorbeelden zijn
watersporten en vliegen met drones en harde geluiden. Het is
niet mogelijk en niet proportioneel om in beperkingszones al
deze  activiteiten  te  verbieden  en  zo  te  sturen  op  het
voorkomen  van  verplaatsingen  van  wilde  vogels.  Daarnaast



verplaatsen  wilde  vogels  zich  voornamelijk  vanwege
veranderende weersomstandigheden en de aantrekkelijkheid van
bepaalde foerageergebieden.
• Het verbod op bejagen heeft consequenties voor provincies;
provincies moeten de schade die ganzen veroorzaken vergoeden
wanneer zij niet in het kader van faunabeheer gedood mogen
worden. En als er niet beheerd kan worden is de schade hoger.
• Daarom heeft u deze maatregel voor dit moment opnieuw tegen
het licht gehouden en de nut en noodzaak afgewogen tegen de
impact.
•  Daaruit  volgt  dat  u  heeft  besloten  voortaan  niet  meer
standaard  een  verbod  op  bejagen  in  te  stellen  in  de
beperkingszone

De volledige Kamerbrief is hier te downloaden:

https://www.tweedekamer.nl/downloads/document?id=2023D03089

https://www.tweedekamer.nl/downloads/document?id=2023D03089

